
LED scherm in het Wilhelminapark 
 
Op 19 april 2018, is er een groot LED scherm in het Wilhelminapark geplaatst met een zogenaamd 
ProChip TimePoint (zie eerste foto hieronder). Om van het TimePoint gebruik te kunnen maken, 
moet je een ProChip kopen en om je enkel doen. Op dit moment lijkt het bord in storing en is 
de tekst ‘Welkom in het Wilhelminapark’ moeilijk leesbaar (zie tweede foto hieronder). 
GroenLinks heeft de volgende vragen: 
 

 Hoe vaak is er van dit tijdwaarnemingssysteem gebruik gemaakt? Oftewel hoe vaak is een 
sporter met een chip om z’n enkel langs dit scherm gekomen? 

 Werk het systeem op dit moment nog wel, gezien de storing op het scherm? 

 Hoe lang is deze storing gaande? 

 Is het scherm het afgelopen jaar gebruikt voor berichten anders dan ‘Welkom in het 
Wilhelminapark’? En zo ja voor welke berichten? 

 Klopt het dat het scherm altijd aan staat? Wat zijn daarvan de energiekosten (in kWh en €)? 

 Het scherm is in het donker een grote lichtbak en staat direct naast de natuurtuin in het park. 
Wat is het effect van zo veel licht op de flora en fauna in het park? En is er iets bekend over hoe 
bezoekers van het park het scherm waarderen? 

 
 

 
 LED scherm Wilhelminapark, 19 april 2018         LED scherm Wilhelminapark, 17 maart 2019 
 
Vuurwerkenquete  
 
De gemeente heeft tussen 31 januari en 17 februari een enquête opengesteld over het afsteken van 
vuurwerk en het inrichten van vuurwerkvrije zones. De enquête is inmiddels al meer dan een maand 
gesloten.  GroenLinks heeft de volgende vragen: 
 

- Kan de burgemeester iets zeggen over de respons op deze enquête? 
- Wanneer kunnen we de resultaten verwachten en worden deze besproken in de Raad? 
- Gaat de gemeente communiceren naar de respondenten en andere Rijswijkse inwoners over 

de resultaten? En zo ja wanneer? 
 
 
 


